
ZÁPIS 1/2022 
 

ze schůze komise výstavby a životního prostředí Městského úřadu v Soběslavi, která se 
konala dne 9. března 2022 v 15:00 hodin ve velké zasedací místnosti budovy Městského 
úřadu v Soběslavi, nám. Republiky čp. 59. 
 
Přítomni: 
Mgr. Drachovský Vladimír, Ing. Podlaha Jan, Šena Tomáš, Ing. Mošnička Jan, Kubeš Jiří, 
Toman Martin 
 
Hosté: 
Mgr. Lintner Pavel, Ing. Petrů Hana 
 
Omluveni: 
Dukát František, Kubešová Martina, Ing. Kodadová Pavla, Šimek Miloš 
 
Program: 

1) Plán investic na rok 2022. 
2) Různé. 

 
Jednání zahájil předseda komise Mgr. Vladimír Drachovský, který nejprve všechny přivítal              
a následně přešel k programu. 
 
Investice na rok 2022 
Komise byla seznámena s předloženým plánem investic, byly vysvětleny jednotlivé položky a 
komise nemá výhrady. 
Byla diskutována situace na ZTV Svákov – 3. etapa. Komise navrhuje podzemní parkování při 
výstavbě bytových domů. 
Místostarosta informoval o cyklostezkách Soběslav-Chlebov a Soběslav-Roudná. 
Členům komise bude zaslána aktuální dokumentace. 
 
Různé 
Byl řešen „Dopravní a přestupní terminál Soběslav“ a studie zástavby směrem na Klenovice. 
Nástavba Senior domu – postup prací, plnění termínů. 
Řešení odpadového hospodářství, postup při přípravě nového recyklačního dvora. 
 

 
Z á v ě r: 
Příští zasedání komise proběhne během měsíce června 2022. Termín bude upřesněn.  
 
Zapsal: Ing. Mošnička Jan 


